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Notulen jaarvergadering Vereniging van Dorpsbelang Pingjum 28 maart 

2023   

Plaats: Dorpshuis de Nije Bân (zaal 2) 

Aanwezig: 47 dorpelingen, waaronder het voltallige bestuur (zie presentielijst) 

Afmeldingen: Teake Visser (duo bestuurslid), Yvonne Sieswerda, Rein en Anna 

Brandsma, Jildou Barents-Kamstra (dorpencoördinator van gemeente Súdwest-Fryslân) 

1. Opening en mededelingen 

Voorzitter Cecilia Suarez Arano opent de vergadering om 19.38. Ze vraagt of iedereen 

de presentielijst heef getekend en de consumptiemuntjes in ontvangst heeft 

genomen. Dat is het geval. Ze vraagt of iedereen zich kan vinden in de volgorde van 

de agendapunten. Iedereen stemt in. 

Daarna leest ze de namen op van de (oud) Pingjummers die sinds de vorige 

ledenvergadering zijn overleden en vraagt om hen met een minuut stilte te 

gedenken. 

Reintje de Jong – Falkena 

Griet van der Zee 

Cornelis (Kees) Banning (10 maart 2022) 

Gé Hiemstra – Personius (23 maart 2022) 

Dout Bruinsma – Burry (15 april 2022) 

Lieske Minkman – Van der Meer  

Doutje Heeg – de Jong (11 mei 2022) 

Rinske Volbeda – Anema (6 juli 2022) 

Jaap Faber (14 september 2022) 

Wim Morauw (22 september 2022) 

Rob Michiel Overweel (29 oktober 2022) 

Anneke Giliam (9 november 2022) 

Jent Personius (28 november 2022) 

Peter Bijker (28 december 2022) 

Geertje Johanna Catharina de Boer – Tijsma (29 december 2022) 

Minne Braaksma (20 januari 2023) 

Ze memoreert dat Theo Bouma eveneens is overleden niet lang na zijn pensionering. 

Hij was geen Pingjummer, maar onze dorpencoördinator van de Gemeente. Hij heeft 

zich voor Pingjum ingezet. 

 

Vervolgens vertelt de voorzitter dat Pingjum weer op de kaart is gezet door 

dorpsgenoot Anne Wind, die dit jaar het eerste kievitsei in de provincie vond en op de 

foto vastlegde. Daarvoor is hij gehuldigd door Commissaris van de Koning Arno Brok 

en de gemeentes De Fryske Marren en Súdwest-Fryslân. Namens Dorpsbelang 

overhandigt Cecilia Suarez onder applaus van alle aanwezigen de gelukkige ei-zoeker 

een feestelijk pakket. 

 

2. Notulen jaarvergadering 30 maart 2022 

De voorzitter zegt dat de concept notulen al geruime tijd als concept op 

dorppingjum.nl staan en dat er tot dusver geen commentaar op is binnengekomen. 

Ook de aanwezigen kunnen zich er in vinden. Ze worden vastgesteld, waarop 

penningmeester Bijleveld toezegt dat binnenkort deze notulen als definitief op de 

website worden geplaatst. Daarop merkt Ronald Bartels op dat er nog wel meer 

concepten op de website staan. Bijleveld zegt toe daar op niet te lange termijn met 

webmaster Joris Pelgrom naar te zullen kijken. 

Naar aanleiding van de notulen zegt Bijleveld dat er een schriftelijke 

gedachtewisseling heeft plaats gevonden tussen het bestuur van het Jeugdhonk en 

bestuur Dorpsbelang over de bewoordingen van Hoofdstuk 5 Jeugdhonk in 

jaarverslag 2021. Op onderdelen heeft het bestuur van Dorpsbelang dat Jaarverslag 
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aangepast en de laatste versie staat nu al weer een tijd op de website. 

 

3. Financiële verslagen 2022 

Voorzitter Suarez Arano wijst er op dat ook de financiële stukken 2022 al geruime tijd 

op de website staan en dat er voor degenen die dat gemakkelijker vinden prints bij 

de ingang van de vergaderzaal lagen.  

 

3.1 Financieel Verslag Dorpsbelang 

Voorzitter Suarez geeft het woord aan de nieuwe penningmeester Leontine Bijleveld. 

Die heeft voor de vergadering de cijfers van inkomsten en uitgaven in 2022 in een 

Powerpoint gezet. Om het leesbaar te houden is afgezien van cijfers uit 2021, maar 

die cijfers staan wel in de prints. Te zien is dat Dorpsbelang in 2022, net als in 2021, 

meer heeft uitgegeven dan er ontvangen is (in 2022 ruim € 2.000). Bijleveld legt uit 

dat dit niet verontrustend is en dat Dorpsbelang er goed voor staat financieel. Vóór 

2021/22 zijn subsidies van het Ondernemersfonds SWF (OSWF) ontvangen die pas 

later zijn uitgegeven.  

De financieel gezonde positie blijkt ook uit de balans 2022, ook op papier aanwezig 

(jaren 2021 en 2022, met toelichting), verkort op de volgende sheet. Tevens wordt in 

de balans duidelijk dat een deel van de inkomsten direct geparkeerd en geoormerkt is 

als specifieke reservering (bijvoorbeeld erfenis Doeclub in 2022). En dat sommige 

uitgaven (bijvoorbeeld ringrijderij, paardenbak) in mindering zijn gebracht op eerdere 

reserveringen/potjes uit de balans van vorig jaar.  

Bijleveld merkt op dat de financiële administratie van Dorpsbelang wel complexer is 

geworden sinds een aantal (soms opgeheven) dorpsinitiatieven hun geld hebben 

ondergebracht bij Dorpsbelang. Ook de, op zich zeer welkome, extra middelen van 

OSWF maken de administratie wel ingewikkelder. 

 

Voorzitter vraagt of er vragen of opmerkingen zijn. Ronald Bartels heeft de gegevens 

van de website bestudeerd; zijn conclusie is dat de optellingen niet kloppen. Hij komt 

op € 70 verschil. Verder denkt hij dat de administratie en/of de presentatie van de 

cijfers inzichtelijker kan worden gemaakt als de bedragen van OSWF apart worden 

gezet. 

Bijleveld antwoordt dat voor OSWF in ieder geval een apart Excel-bestand 

bijgehouden moet, met de uitgaven en de verantwoording van elk project. OSWF 

staat apart op de agenda. Het verschil waar Bartels op gestuit is kan ze niet meteen 

verklaren. Misschien zijn kasinkomsten/uitgaven niet goed verwerkt. Voormalig 

penningmeester Hanna Garrer had nog wel geholpen met natellen. 

Afgesproken wordt dat Bartels en Bijleveld samen kijken waar de verschillen vandaan 

komen en hoe ze zo nodig gecorrigeerd kunnen worden. Beiden krijgen mandaat van 

de vergadering een herzien financieel overzicht op de website te laten plaatsen. 

 

Melle van der Meer merkt op dat Dorpsbelang tot zijn vreugde een rijke vereniging is 

geworden met meer dan € 5.000 reserves. Dat was toen hij penningmeester was, 

lang geleden, wel anders. Hij vraagt zich af of er niet meer naar het Jeugdhonk moet. 

Bijleveld antwoord dat die goede positie komt doordat er vanwege corona de 

afgelopen jaren weinig is uitgegeven. Verder worden een deel van de traditionele 

kosten nu gesubsidieerd door het Ondernemersfonds. Dorpsbelang betaalt nu, anders 

dan in het verleden, de opstalverzekering van het Jeugdhonk en heeft een deel van 

de in 2021 verstrekte lening kwijtgescholden. Totaal iets van € 1.000.  

 

3.2 Financieel verslag Jeugdhonk 

Voorzitter Suarez geeft Henderika van de Woude, penningmeester van het 

Jeugdhonk, het woord. Die begint met te vertellen dat het Jeugdhonk zowel qua 

activiteiten als wat betreft financiën een goed jaar achter de rug heeft. Het financieel 

overzicht staat op de dorpswebsite en is in print beschikbaar. Aan de hand van een 

Powerpoint licht Van der Woude eerst de inkomsten toe. Het grootste deel komt uit 

de omzet en daarna de donateurs, inclusief gift van Coöperatie Pingjum. Subsidies 
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zijn ontvangen van het Ondernemersfonds SWF, de Gemeente en het Oranjefonds. 

Het Jeugdhonk is ook een paar keer verhuurd geweest. Qua uitgaven is de grootste 

kostenpost de inkoop, vervolgens de verwarming en de activiteitkosten. De lening 

van Dorpsbelang is terugbetaald. Het jaar sloot af met een positief resultaat van ruim 

€ 700. 

In antwoord op vragen uit de zaal zegt Van der Woude dat de website-kosten zo laag 

zijn, omdat dit een aanbieding voor het eerste jaar betrof. Ze schat dat ongeveer de 

helft van de jeugd uit Pingjum wel eens gebruik maakt van het Jeugdhonk. Bij de 

jongere kinderen, als er activiteiten zijn, meer. Ze hoopt dat deze belangstelling 

doorwerkt als ze ouder worden. 

 

3.3 Verslag kascommissie 

De kascommissie bestond uit Emilie Blom van Assendelft (2de jaar) en Martin Prins. 

De laatste was op de jaarvergadering vorig jaar als reserve benoemd. Blom licht toe 

dat ze op 16 maart beide boekhoudingen steekproefsgewijs hebben gecontroleerd en 

geen onregelmatigheden hebben gezien. De kascommissie adviseert de vergadering 

om het bestuur van Dorpsbelang en beide penningmeesters decharge te verlenen. De 

verklaringen van de kascommissie staan al op de website. De vergadering besluit tot 

decharge. 

 

3.4 Benoeming nieuwe kascommissie 

Martin Prins is beschikbaar voor een tweede jaar als kascommissielid. Het bestuur 

stelt voor Elske Klik als nieuw lid te benoemen. Zij was vorig jaar al benoemd, maar 

kon het nu wegens botsende agenda’s niet doen. Aanwezigen zijn akkoord. Johan 

Schroor stelt zich als reserve beschikbaar.  

 

4. Jaarverslag 2022 

Voorzitter Suarez geeft het woord aan Leontine Bijleveld, die het jaarverslag 2022 

heeft geschreven. Bijleveld zegt dat het jaarverslag al geruime tijd op de website 

staat. Ze zal het niet voorlezen, zoals vroeger wel gebeurde, maar er per paragraaf 

doorheen lopen en actuele punten toelichten. 

Wat betreft 1. Samenstelling bestuur zegt Bijleveld het penningmeesterschap op zich 

genomen te hebben om de continuïteit te borgen, toen pas benoemde 

penningmeester Patrick Brouwer Pingjum en daarmee ook Dorpsbelang verliet. Aan 

de vergaderstukken, allemaal van haar hand, is te zien dat dit geen houdbare situatie 

is. Er moet versterking komen bij het bestuur van Dorpsbelang, anders is de 

volgende jaarvergadering meteen de opheffingsvergadering. Ze kondigt aan dat het 

bestuur actief aan gaat aankloppen bij andere Pingjummer verenigingen/stichtingen 

om, net als Dorpsmolen Pingjum, een bestuurslid af te vaardigen naar Dorpsbelang. 

 

Wat betreft 3. Omgevingsadviesraad Nij Hiddum Houw: de definitieve koop en 

overdracht aan gemeente SWF en Wetterskip Fryslân heeft nog niet plaats gevonden. 

Daarom is het Gebiedsfonds Nij Hiddum Houw nog niet van start, evenmin als de 

communicatie over participatie door omwonenden. 

 

Paragraaf 4. Bestuurlijk overleg gaat over het gesprek met de vorige wethouder. Met 

de huidige contact-wethouder Petra van den Akker was op 1 februari j.l. overleg. 

Dorpsbelang schreef daarover in het laatste nummer van Yn ‘e Halsbân, waarvan 

publicatie hiervoor was uitgesteld. 

 

Bijleveld zegt dat het 6. Ondernemersfonds Súdwest-Fryslân later nog uitvoerig zal 

worden besproken op de ledenvergadering. Hier volstaat ze met te zeggen dat er veel 

tijd mee gemoeid is, maar dat het bestuur de € 5.000 à € 6.000 per jaar die het 

Pingjum kan opleveren de tijdsinvestering waard vindt. 

 

Aan 8. Statushouders in de Welstand heeft het bestuur ook veel tijd besteed. 

Tevreden wordt teruggekeken op de welkomstlunch, waar deelname aan diverse 
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dorpsactiviteiten is voortgevloeid. De tolk uit Franeker is met 9 anderen verkozen tot 

beste inburgeraar van het jaar. De communicatie vanuit de gemeente loopt niet 

spontaan soepel, maar voorzitter Cecilia Suarez gaat elke week naar de Welstand 

voor de laatste informatie. 

Vanuit aanwezigen wordt gewezen op het geweldige aanbod vanuit het dorp aan 

fietsen, laptops en andere benodigdheden. Bijleveld zegt dat er zeker een aantal 

nuttige zaken vanuit het dorp ter beschikking zijn gesteld, maar dat de honderden 

fietsen die nu bij de Welstand zijn afkomstig zijn van een fietsenverhuurbedrijf op 

Schiermonnikoog. Afgeschreven huurfietsen voor statushouders, Oekraïners en 

vluchtelingen in de provincie of gemeente. 

In antwoord op de vraag naar eventuele verlenging van verblijf van statushouders in 

de Welstand antwoordt Bijleveld dat drie van de vier gezinnen nu al een woning 

toegewezen hebben gekregen, waarvan twee in onze gemeente. Het is het bestuur 

niet bekend of het huurcontract van een half jaar met de Welstand verlengd gaat 

worden. Wel is het streven van de gemeente er voor de huidige contractduur andere 

gezinnen met kinderen (statushouders) te huisvesten. 

 

5. Bestuursbenoeming 

Alie Visser verlaat het bestuur omdat ze verhuisd is naar een andere gemeente. Ze 

heeft zus Coby bereid gevonden in haar plaats in het bestuur van Dorpsbelang zitting 

te nemen (weer in duo-functie met heit Teake). Coby wordt met applaus benoemd. 

Voorzitter Suarez overhandigt Alie een attentie als dank voor haar inzet. 

 

6. Ondernemersfonds Súdwest-Fryslân 

6.1 Verantwoording afgeronde projecten 2020/21/22 

Penningmeester Bijleveld wijst er op dat het document Verantwoording afgeronde 

projecten Ondernemersfonds SWF 2022 al geruime tijd op de website staat. De tekst 

uit dat document wordt geplakt in het Excel-bestand van OSWF. Bedragen staan 

erbij. Meer gedetailleerde verantwoording is bij Dorpsbelang aanwezig. Ze vertelt dat 

OSWF vraagt om de verantwoording project na project aan de orde te hebben op de 

ledenvergadering. Van alle projecten zijn betrokkenen aanwezig om, indien gewenst, 

nader verslag te doen en vragen te beantwoorden. 

2019-1 Vrienden van het orgel 

De vergadering stemt in met de verantwoording en deelt de conclusie dat er geen 

toekomst voor een vervolg. Desgevraagd beamen Martin Prins en penningmeester 

Bijleveld dat Te Plak voornemens is het kerstconcert te continueren, zonder subsidie 

van OSWF, net zoals voorheen. 

2020-1  Kinderworkshops tijdens festival Kunst Achter Dijken 

Kunst Achter Dijken voorzitter Edith Leusink kleurt in aanvulling op de papieren 

verantwoording dit nog nader in. De vergadering is akkoord. 

2020-6 Feestavond 125 jaar Kaatsvereniging Jan Reitsma 

De wegens Corona uitgestelde feestavond in de tent op het kaatsveld, de vrijdag van 

de Merke, was gratis toegankelijk voor het hele dorp. De avond was goed bezocht. De 

vergadering stemt in met de verantwoording. 

2021-3 Fotoboek Pingjum 1900-2020 

Het inkijkexemplaar van Dorpsbelang staat op de toog van het Dorpshuis. Bijleveld 

vertelt dat, vanwege een 50-tal spijtoptanten, toch gewerkt wordt aan een tweede 

druk (zonder extra subsidie). Die zal wel iets duurder zijn dan de eerste druk. De 

vergadering stemt in met de verantwoording. 

2021-5 Pingpop 2021/22 en 2022-5 Pingpop 2022/23 

Penningmeester Bijleveld zegt dat op de vorige ledenvergadering al was ingestemd 

met de verantwoording van 2021-5. Emilie Blom voegt toe dat, omdat een deel van 

de middelen pas later uitbetaald konden worden, die gevoegd zijn bij 2022-5 en 

besteed aan tegemoetkoming aan de lesgelden voor kinderen uit Pingjum. De meeste 

aanwezigen blijken de Pingpopkids al eens gehoord/gezien te hebben. De vergadering 

stemt in met de verantwoording. 
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2022-1 Pingfest 2022 

Pingfest penningmeester Martin Prins kleurt het schriftelijke verslag nog wat verder 

in. Hij vertelt dat de winst van Pingfest 2022 geïnvesteerd wordt in Pingfest 2023. Tot 

tevredenheid van de aanwezigen die instemmen met de verantwoording. 

2022-2 Kerstboom 2022 

Een van de vrijwilligers die de kerstboom hebben geplaatst en opgetuigd, te zien op 

de meegeleverde foto, behoort tot de aanwezigen. Hij krijgt een applaus van de rest 

bij wijze van instemming met de verantwoording. 

2022-3 Bloembakken en vulling 2022 

Alle aanwezigen hebben de fleurigheid van de zomerbloeiers opgemerkt. Algehele 

instemming met de verantwoording. 

2022-4 Sport- en spelmiddag Jeugdhonk 2022 

Deze activiteit van het Jeugdhonk is al even aan de orde geweest bij agendapunt 3.2. 

Er was deelname van 50 kinderen! Aanwezigen stemmen in met de verantwoording. 

2022-8 Laat het los. Theater en muziekoptredens Kunst Achter Dijken 2022 

Kunst Achter Dijken voorzitter Leusink had het al even aangeroerd bij toelichting op 

het eerdere (kinder)project: dankzij de subsidie konden twee weekenden van de zes 

weken durende Kunstkuier opgeluisterd worden met theater en muziek. De 

vergadering is akkoord met de verantwoording. 

 

6.2 Voortgang lopende projecten 2020-21 

2019-3 Activiteiten 75 jaar bevrijding Pingjum 

Wieger Arensman vertelt dat de voorbereidingen in volle gang zijn met 

tentoonstellingen in Podium Pingjum, waar na de dodenherdenking een kopje koffie 

geserveerd wordt. In het Dorpshuis is een dorpsontbijt op 5 me ien ook hier hangen 

foto’s. Inwoners krijgen nog een informatiekrant in de bus. 

2021-4 Informatiebord Pingjum 

Hendrik Brandsma vertelt dat de besprekingen met de afdeling vergunningen/verkeer 

van de gemeente nog gaande zijn. Hopelijk lukt het allemaal dit keer. 

 

6.3 Presentatie nieuwe projectvoorstellen 2023 

Penningmeester Bijleveld legt uit dat een print met overzicht van de nieuw ingediende 

projectvoorstellen bij de ingang van de zaal beschikbaar was. Ze heeft navraag 

gedaan bij OSWF over de beschikbare agrarische restgelden omdat deze de afgelopen 

jaren behoorlijk varieerden. Uitkomst is dat er in totaal naar schatting € 6.531 

beschikbaar is voor projecten. Op een Powerpoint toont ze de ingediende projecten 

op volgorde van binnenkomst met daarbij het cumulatief effect op de beschikbare 

middelen. Op verzoek komt Kunst Achter Dijken het eerst aan het woord. 

2023-6 Kunst Achter Dijken Activiteiten kunstroute 6/7 mei 2023. Gevraagd 

bedrag € 1.350. 

Voorzitter Edith Leusink licht toe: omdat het bestuur kleiner is dan voorgaande jaren 

is besloten een minder grootse aanpak dan vorig jaar te kiezen. Er komt op 6 en 7 

mei een weekend met activiteiten, waaronder een kunstkuier. Naast beeldende kunst 

is er poëzie, een concert en een muziekmachine. Geen workshops voor kinderen, 

maar wel een speurtocht. Alles is, als tegenprestatie voor het dorp, gratis 

toegankelijk. Aanwezigen zijn positief. 

2023-1 Bloembakken met vulling. Gevraagd bedrag € 350. 

De vergadering stemt zonder andere discussie in met dit project van Dorpsbelang. De 

bloembakken worden zeer gewaardeerd. 

2023-2 Kerstboom 2023. Gevraagd bedrag € 275. 

Ook de kerstboom wordt zeer gewaardeerd door aanwezigen. Ze stemmen zonder 

nadere discussie in. 

2023-3 Victoriuskerk Concert Inez Timmer met Irolt liedjes. Gevraagd 

bedrag € 750.  

Herke Giliam legt uit dat de Friestalige folkband Irolt in de jaren 70 enorm populair 

was. Irolt leden van destijds Inez Timmer en Peter van der Zwaag hebben Irolt liedjes 

in een nieuw jasje gestoken. Om ook jongeren uit Pingjum over de streep te trekken 
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krijgen Pingjummers gratis of voor een laag bedrag toegang. Aanwezigen zijn 

enthousiast en vragen naar de datum. 

2023-4 Sport- en spelmiddag Jeugdhonk 2023. Gevraagd bedrag € 600. 

Henderika van der Woude vertelt dat het Jeugdhonk graag een vierde editie van de 

succesvolle sport- en spelmiddag wil houden voor de basisschooljeugd uit het dorp 

die gratis kan deelnemen (tegenprestatie). Voor (groot-)ouders ook een leuk 

evenement. Aanwezigen stemmen graag in met dit project. 

2023-5 Victoriuskerk: reservering voor restauratie van het orgel. Gevraagd 

bedrag € 1.500. 

Herke Giliam legt uit dat de restauratie van het orgel volgend jaar het sluitstuk is van 

restauratie van de kerk, het hekwerk rond de begraafplaats en de toren de afgelopen 

jaren. Het 19de eeuwse orgel is ijzonder en uniek, maar verwaarloosd. Restauratie zal 

veel geld kosten en daar zijn fondsen voor. Die fondsen vragen ook een eigen 

bijdrage, vandaar het verzoek om alvast een reservering te doen. Met applaus laten 

aanwezigen weten in te stemmen met de reservering. 

2023-7 Pingfest 2023. Gevraagd bedrag € 1.150 

Martin Prins vertelt dat Pingfest 2022 een groot succes was en dat organisatoren 

graag opnieuw een muziekfestival willen neerzetten, met totale geschatte kosten van 

rond de € 14.000. Dit keer niet (vooral) met Pingjummer verenigingen als de 

Harmonie en de Halsbansjongers, maar wel met optredens van (ex-) Pingjummers en 

anderen. Voor de kinderen is er een geweldig programma dat Pingfest als 

tegenprestatie (OSWF) gratis aanbiedt aan de Pingjummer basisschool jeugd. Ook 

buiten Pingjum zal intensief geworven worden voor dit kinderprogramma. Aanwezigen 

klappen ook voor dit project en verlenen daarmee hun instemming. 

2023-8 Pingpopkids seizoen 2023/24. Gevraagd bedrag € 1.200. 

Emilie Blom legt uit dat, dankzij de korting op de lesgelden voor kinderen uit Pingjum 

12 kinderen uit het dorp meedoen met de Pingpopkids, naast kinderen uit de 

omgeving. De band is een groot succes met veel media-aandacht en optredens – 

gratis in Pingjum als tegenprestatie. Aanwezigen zijn enthousiast en stemmen 

volmondig in met de aanvraag. 

Penningmeester Bijleveld legt uit dat het totaal van de aanvragen het geraamde 

budget overtreft met € 644. Het bestuur van Dorpsbelang heeft daarom alternatieven 

overwogen: nieuwe aanvragers voorrang geven, alle aanvragers een beetje minder 

(kaasschaaf), elders dekking zoeken (vooral voor jeugd), grote aanvragers meer 

korten dan kleine aanvragers etc. Het bestuur presenteert een compromis dat 

rondgedeeld wordt. 

Melle van der Meer laat weten niets te zien in het compromisvoorstel. Hij stelt voor 

alle concrete activiteiten voor dit jaar geheel te honoreren en de reservering voor de 

restauratie van het orgel navenant te verminderen. Er ontstaat discussie over dit 

voorstel. Uiteindelijk stemt de vergadering met een kleine meerderheid er mee in. De 

grote minderheid bestaat voor een iets groter gedeelte uit tegenstemmers ten 

opzichte van degenen die zich van stemming onthielden. Wel wordt afgesproken dat 

de reservering voor de restauratie van het orgel groter mag worden als er meer 

middelen OSWF dan geschat ter beschikking komen. De mogelijkheid dat de 

Victoriuskerk volgend jaar opnieuw een aanvraag indient voor de restauratie van het 

orgel wordt uitdrukkelijk open gelaten. 

Na dit agendapunt volgt een korte pauze. De vergadering wordt hervat om 21.45 uur. 

Ronald Bartels bedank het bestuur van Dorpsbelang voor hun grote inzet om de 

middelen van het Ondernemersfonds aan het dorp ten goede te laten komen. 

7. Mondelinge korte verslagen 

Vanwege de tijd wordt begonnen met 

7.3 Jeugdhonk Pingjum 

Delilah Koopman vertelt dat in 2022 een goed vervolg is gegeven aan wat er in 2021 

startte: het honk is het hele jaar open geweest, met 32 activiteiten voor de groep 12-
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18 jaar, 10 voor de 9-12 jarigen en 7 voor de 6-9 jarigen. Er komt jeugd uit Pingjum, 

en ook uit omringende dorpen. Er zijn veel verschillende activiteiten. Het jeugdhonk 

werkt samen met verschillende organisaties uit de gemeente en uit Pingjum. Er wordt 

een ruim aanbod aan snoep en frisdranken verkocht. Het jeughonk is binnen 

opgeknapt, met geld van NL Doet. Buiten is al gesnoeid en onkruid gewied. Van 

Dorpsmolen en stichting het Nut is geld toegezegd voor onderhoud buiten. Het 

bestuur bestaat uit 9 personen (2 volwassenen en 7 jeugd). 

Anne Wind stelt een nieuwe activiteit voor: vogelhuisjes maken. 

 

7.1. Dorpshuis Pingjum 

Voorzitter Nynke Arendz schetst aan de hand van een Powerpoint het Jubileumjaar 

2022. Het Dorpshuis richt zich vooral op gebruik door Pingjum zelf. Het wordt goed 

gebruikt. Er zijn 16 vaste gebruikers en het dorpshuis is in 2022 244 keer gebruikt. 

Daarnaast is er incidentele verhuur, ook van particulieren, maar niet veel van buiten 

het dorp. Een aantal gebruikersgroepen zijn gestopt: volleybal, stoelgym, doeclub, 

tikkende pennen, peuterspeelzaal en de ouderensoos. 

De bruto omzet (+huur) was ca. € 21.000, bij een inkoop van ca. € 7.500. Er was 

een verlies van ongeveer € 3.800, vooral door de kosten kapotte verwarming, kosten 

van het maken van een Meerjarenonderhoudsplan (MJOP) en afschrijving gebouw en 

inventaris. Aan de inkomsten kant was het stoppen van de peuteropvang een 

tegenvaller en er waren minder inkomsten van de gymnastiekuren van de schaal dan 

feitelijk verbruikt zijn. Dat laatste wordt gelukkig opgelost. Meevaller was dat net op 

tijd een energiecontract is afgesloten. Dorpsbelang heeft de kas gecontroleerd en 

akkoord bevonden. 

Conclusie: een gezond dorpshuis mede dankzij “met elkaar hebben we het dorpshuis 

en zorgen we ervoor” door vrijwilligers en verenigingen.  Handhaving van de prijzen 

van bar en huur is ook een erg positief punt in deze tijden van prijsstijgingen. 

Nynke vertelt dat haar (drie) termijnen als bestuurslid, laatste jaren voorzitter, er op 

zit. De zoektocht naar een opvolger is begonnen. 

Tot slot: het jubileumfeest in oktober, samen met de school, was een groot succes. 

En nu is er dan ook het Gevelbord geïnstalleerd. Prachtig! De naam Nije Bân is 

bedacht door Anneke Giliam-Gietema. Germ krijgt een cadeaubon voor haar mee. 

 

7.2 Dorpsmolen Pingjum 

Secretaris Wieger Arensman doet verslag en noemt om te beginnen de overige 

bestuursleden: Leontine Bijleveld (voorzitter), Doeke Odinga (penningmeester), Sam 

Dil. Dorpsmolen heeft afgelopen jaar een financiële bijdrage verstrekt aan het boek 

over Pingjum, de nieuwe blaasinstrumenten voor de Harmonie, Pingfest en Kunst 

Achter Dijken. De betaling voor de Grasboot (garantstelling) vond ook in 2022 plaats, 

zoals we eerder in de avond bij het financieel verslag Dorpsbelang zagen. Ook dit jaar 

zijn er al weer aanvragen besproken en toegekend. Net zoals eerder een behoorlijke 

bijdrage aan de restauratie van de Victoriuskerk is gegeven, zal ook aan de 

restauratie van het bijzondere orgel, we hadden het er eerder over vanavond, 

bijgedragen worden. 

Verder meldt Arensman dat Dorpsmolen in gesprek is met de 4 andere 

dorpen/dorpsbelangen die meeprofiteren van het rendement van Dorpsmolen van 

Windpark A7. Er komt een andere verdeelsleutel nu drie van de dorpen ook een 

behoorlijke bijdrage uit de buren-dorpenregeling van Nij Hiddum Houw krijgen. 

Hoe dan ook komt er meer geld beschikbaar voor Pingjum en voor projecten voor 

energietransitie. 

 

7.3 Kulturele Kommissie 

Tsjamke de Witte en Tjalling Douwe Reitsma presenteren zich als nieuwe 

bestuursleden van de KK. Zij hebben zich, met Romke Sijtsma en Rixt Odinga, 

gemeld na de noodkreet. Ronald Gerritsma en Sjoerd van Aken gaan door. Na de 

magere Corona jaren is het tijd voor nieuwe plannen. Om te beginnen een bingo-

avond in het dorpshuis op 21 april. Verder is er een Merkecommissie ingesteld, 
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waarin Irma Folkertsma, Marieke Osinga-de Jong en Joey Leeuwen. Sommige oud-

KK-ers helpen nog op de achtergrond (zoals Feikje Folkertsma). Lieuwe Mensonides 

meldt dat er bij hen nog allemaal spullen staan opgeslagen. 

De vergadering reageert enthousiast. 

 

7.4 Victoriuskerk 

Voorzitter Herke Giliam memoreert dat de Victoriuskerk op 1 juli 2022 feestelijk 

heropend is na de restauratie (door wethouder Petra van den Akker). Bij de 

presentatie van het Pingjumboek van Sjoerd Vriesema en Martsje de Jong begin 

januari zat de kerk bomvol. Ook de première van de film Pionier, onderdeel van 

Gouden Land (zie 7.7) in oktober 2022 was een succes.  

Voor het eerst in jaren kon er weer een kerstavonddienst in de kerk plaatsvinden. 

Hierbij werd samengewerkt met de Harmonie. Het volgende, voorlopig laatste, 

restauratieproject is dat van het orgel, al eerder besproken in de vergadering. Giliam 

besluit met de wens uit te spreken dat, mochten er volgend jaar toch onvoldoende 

fondsen aangeboord kunnen worden voor dit restauratieproject, een beroep gedaan 

kan worden op diegenen die eerder die avond voorrang gaven aan projecten die in 

2023 uitgevoerd zouden worden. 

 

7.5 Coöperatie Pingjum 

Voorzitter Johan Schroor geeft algemene informatie over de Coöperatie Pingjum. 

Omdat ongeveer 30 leden energie betrekken via de Coöperatie kan een budget van 

ongeveer € 2.000 aan de leefbaarheid van Pingjum besteed worden. In 2022 is de 

eetgroep weer opgestart (na Corona). De Dorpstuin heeft een bloemenpluktuin en 

een groentetuin (ongeveer 10 actieve leden). De Open Lunch van Te Plak is verhuisd 

naar Harlingen. 

Na een vraag en doorvragen waar de Coöperatie de € 2.000 aan besteedt, vertelt 

Schroor dat het afgelopen jaar geld is gegeven aan het Jeugdhonk, aan Pingfest en 

aan de Halsbansjongers. Aanvragen boven de € 500 worden voorgelegd aan de leden, 

daaronder beslist het bestuur. Zo is dit jaar al geld toegezegd voor deelname aan de 

gymclub van de statushouders. Moet nog wel betaald roept de penningmeester van 

de gymclub vanuit de zaal. 

 

7.7. Gouden Land 

Doeke Odinga zit, benoemd door Dorpsbelang, in dit project van vijf dorpen uit de 

Lytse Bouwhoeke. Gouden Land heeft van het Waddenfonds een grote subsidie 

gekregen voor 5 jaar. Onderdelen: het Surcher Oort wordt opgeknapt en ingezaaid 

met oude gewassen, meanderend pad met Tentoonstellingsruimte die op 16 juni 

geopend wordt. In Koepelkerk Witmarsum is de tentoonstelling over Menno Simons 

zo goed als klaar. De film Pionier voor Pingjum is al genoemd. Er wordt ook geld 

besteed aan de Pingjummer Gouden Halsband (een 0-meting vlinders en vogels). Er 

zijn projecten om samenwerking tussen veeboeren en akkerbouwers te stimuleren, 

onder meer wat betreft het inzaaien van bloemenranden langs akkers en weilanden. 

Er zijn verhalenvertellers geworven en getraind. Excursies kunnen geboekt. 

 

8. Diversen 

8.1 Voortgang oplaadpunt voor Pingjum 

Penningmeester Bijleveld vertelt dat het bestuur van Dorpsbelang conform het besluit 

van de vorige leden vergadering aan de slag is gegaan. Nagegaan is waar de minste 

parkeerdruk in het dorp is: Burenlaan Noordzijde. Het laadpunt is aangevraagd. Niet 

lang voor de jaarvergadering is Bijleveld gebeld door iemand van het bedrijf dat dit 

namens de gemeente behartigt: de aanvraag is bij de gemeente in behandeling, maar 

gekozen is voor Burenlaan Zuidzijde, omdat die kopse parkeerplekken beter voor een 

laadpaal zouden zijn. Dorpsbelang heeft de bewoners van de Burenlaan over deze 

ontwikkeling geïnformeerd. 

Enige aanwezigen vragen zich af of een laadpaal in het dorp wel nodig is. Bijleveld 

wijst er op dat die discussie vorig jaar heeft plaatsgevonden en dat toen het besluit is 
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genomen een laadpaal aan te vragen. 

Een bewoonster van Burenlaan Zuidzijde laat weten niet blij te zijn met een laadpaal, 

omdat er toch al veel parkeeroverlast is van klanten van de pizzeria. 

 

8.2 Planning nieuwe website met Nieuwsbriefmodule 

Joris Pelgrom, webredacteur, vertelt dat de verhuizing naar een nieuwe 

webhost/provider voor de website vertraging heeft opgelopen door de verhuizing van 

de vorige penningmeester Dorpsbelang Patrick Brouwer. Bedoeling is dat komende 

tijd op te pakken. Patrick wil nog wel meedoen. Een nieuwsbrief via de website, 

waarvoor dorpelingen zichzelf kunnen aan- en afmelden (om problemen met privacy 

te voorkomen) is onderdeel van het plan. Suggesties zijn welkom. 

 

9. Rondvraag 

Jacob van Dijk vraagt aandacht voor de verhuizing van de milieustraat van Bolsward 

naar Sneek. Bijleveld antwoord dat het bestuur hier indringend aandacht voor heeft 

gevraagd bij het bestuurlijk overleg met de wethouder. Aangedrongen is op 

tijdelijkheid en op voorzieningen zoals ophalen grof vuil en snoeiafval tijdens de 

tijdelijke sluiting. Zie verslag daarvan in de laatste Yn ‘e Halsbân.  

 

Om 22.50 sluit voorzitter Suarez de vergadering. 

 

 

 


